
Roses busca f inan�ament per acabar carrers del Pla de

Barris a mig fer

L'Ajuntament diu que en el projecte es van incloure uns trams i els altres no

i vol acabar-los

ROSES | G.T

Roses est� buscant f inan�ament i intentant que es pugui incloure en el mateix Pla de Barris per acabar alguns

carrers que han quedat a  mitges en la convocat�ria que el municipi va aconseguir pel centre hist�ric. El motiu

d'aix� �s que quan es va delimitar la zona d'actuaci� i es van acotar els carrers alguns d'ells -en concret, quatre-

van quedar-hi inclosos a mitges. La regidora  d'Urbanisme de la poblaci�, S�lvia Ripoll (CiU), assegura que

caldria aprof itar que s'est� actuat a la zona per poder f inalitzar l'obra i, per aix�, tenen pendent una reuni� a

Barcelona amb representants del Pla de Barris per aconseguir que els permetin afegir-ho en el mateix projecte.

El consistori ha aprovat incialment recentment el projecte de reurbanitzaci� d'aquestes zones "No es tracta

d'obra nova sin� de poder continuar i acabar aquests carrers", explica Ripoll. Es tracta de reurbanitzar els

carrers el Sant Pere Alt, Sant Pere Baix, Sant Isidre i Joan Badosa. Es troben situats al nucli antic del municipi i

el consistori vol aprof itar que ara que s'aixequen -no nom�s per  millorar-ne la pavimentaci� sin� tamb� per al

soterrament de serveis- es pugui fer tot. "Si no, m�s endavant, si mai es fa, s'hauran d'aixecar de nou", afegeix la

regidora de l'�rea.

Ripoll atribueix la situaci� a la delimitaci� de l'�mbit d'actuaci� que va fer l'anterior equip de govern -encap�alat

pel PSC- per� busca trobar-hi una soluci�. Segons els seus c�lculs, l'actuaci� estaria valorada en uns 400.000

euros. "Hem aconseguit rescatar una subvenci� de 100.000 del PUOSC per� ara ens falta la resta, que estem

negociant", explica. "No ens sembla just que un tram estigui fet i l'altre no", insisteix.

El consistori tirar� endavant en els propers mesos la intervenci� en alguns d'aquests carrers del voltant de la

pla�a, entre d'altres. Segons Ripoll, per�, ja s'ha executat gran par t del projecte, malgrat que la Generalitat ha

deixat de fer apor tacions aquest any. De fet, l'alcalde Carles P�ramo (CiU), va explicar fa uns mesos que els

treballs s'alentirien una mica per� que no s'aturarien perqu� el consistori tenia capacitat f inancera suf icient per

fer-hi front.
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